
Styremøte den 25. sept 2007 kl 18.00 på Fauske Hotell. 
 
Til stede: 
Håkon Kvarsnes, Arnfinn Johansen, Tor Røst, Lars Fossum, Knut Kristensen, Ketil Hansen 
 
Sak 1: 
Referat fra forrige møte. Referatet lagt ut på hjemmesida. Godkjent uten kommentarer. 
 
Sak 2: 
Regnskap 
Kasserer orienterte fra siste tids inn- og utbetalinger. Pr i dag ca 40000 i overskudd, men 
mange regninger mangler. 
 
Sak 3: 
Referat fra Skyttertinget. 
Samlagets representant, Arnfinn Johansen, refererte. Det nevnes at 

- BØS fikk landsstevnet i 2011 
- Skyttertingets sammensetning blir uendret 
- Aldersgrensen for rekruttklassen blir heretter 11 år for å delta på Landsstevnet. 
- Nå kan en v-65 eller v-73 skytter skyte v-55 serien i stedet for en v-55 på 

Samlagsskytingen for veteraner. 
 
Arnfinn konkluderte med at det var et rolig skytterting. 
 
Sak 4: 
Referat fra Kretstinget. 
Håkon gikk gjennom organisasjonssaker som var oppe. Nevnte spesielt at  

- Salten ble tildelt vinterfeltstevnet for søndre krets i 2008. Saltdal blir arrangør. 
- Landsdelsstevnet 2008 er lagt til Harstad. 
- Stevnet i 2009 legges til Troms. 
- Stevnet i 2010 legges til Rana. 

 
Sak 5. 
Samlagsskytingen på NNM og LS. 
Gjennomføringen gjennomgått og evaluert. Ros til laglederne. 
 
Sak 6: 
Skytingens Dag  2007. 
Deltakerantallet ble i år 569. 
 
Saki 7: 
Terminlisteforslag 2008 
Tor setter opp forslag for vintersesongen. 
Arnfinn setter opp forslag for sommersesongen. 
 
Sak 8: 
Jubileumsfesten. 
Program og avvikling diskutert. 
 
 



Sak 9: 
Avisa Nordlands pokalskyting på 100m 
Tor og Lars får i oppdrag å komme med nye forslag til skytingen på 100m. Spesielt gjelder 
det deltakerantallet i finalene. 
 
Sak 10: 
Omrokkeringer av oppgaver i Samlagsstyret. 
Tor overtar Arnfinn sine oppgaver vedr premiering til Samlagets stevner. 
 
 
 
 
Møtet hevet klokka 20.50 
 
 
 
Ketil Hansen, refr 


